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NIEUWSBRIEF

VAN DE VOORZITTER 

Inmiddels is het juni en hebben we het afge-
lopen half jaar weer vooral veel met Corona 
te doen gehad. In het dagelijks leven en ook 
bij DETO, of misschien door Corona juist níet 
bij DETO. Hoe het ook zij, we zijn waar we 
zijn en de toekomstperspectieven zijn voor 
het eerst sinds lange tijd weer positief. De 
corona maatregelen zijn voor een groot deel 
voor wat betreft het voetballen opgeheven en 
verdere versoepelingen zijn in het vooruitzicht 
gesteld. 

Inmiddels kan er in ieder geval door alle leden 
weer volop getraind worden. Alle jeugdteams 
kunnen  zich, sinds 5 juni regio-cup verband, 
weer meten met hun leeftijdsgenoten bij 
andere verenigingen. Een hele logistieke klus 
om dit allemaal op korte termijn mogelijk te 
maken, maar ons jeugdkader wilde deze kans 
onze jeugdleden (uiteraard) niet voorbij laten 
gaan. Top!  

Ook van de mogelijkheid om bij DETO met 
elkaar onder het genot van een hapje of 
drankje bij te praten, al dan niet na een trai-
ning oid en uiteraard alles onder de geldende 
voorschriften, wordt volop gebruik gemaakt. 
Zo langzamerhand kunnen en mogen we 
elkaar weer zien en spreken….eindelijk. 

Tegelijkertijd werken we de komende weken 
ook toe naar de zomerstop. De velden krijgen 
groot onderhoud (zie website) en een groot 
deel van ons zal zich inmiddels voorbereiden 
op de eigen welverdiende zomervakantie.  

Voorbereiden doen ook wij op het komende 
seizoen. Een seizoen waarvan we allemaal  

hopen en verwachten dat het nu wél  
een keer ‘normaal’ kan verlopen. Verderop 
in deze nieuwbrief zullen Henrique, Huib, 
assistent-bondscoach Jessica en Mark u infor-
meren over achtereenvolgens onze DETO-
jeugd, de TC senioren, onze DETO-meiden 
en vrouwen en G-Voetbal Twenterand. Er is 
veel werk verzet. Hopelijk dragen we komend 
seizoen allemaal ons steentje er aan bij om 
het een prachtig seizoen te laten worden. 

We zijn ook op weg naar onze 75e verjaardag! 
In 2023 bestaat DETO 75 jaar. In deze Nieuws-
flits een update van de stand van zaken hier-
omtrent. Arjan Goosselink brengt jullie op 
de hoogte van de ontwikkelingen binnen 
de sponsorcommissie en zo hebben we een 
behoorlijke hoeveelheid informatie voor 
jullie! (een lekker dik zomernummer zullen 
we maar zeggen) 
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Wat al met al overheerst, is een gevoel dat we 
het met elkaar toch weer geklaard hebben. 
Hierbij een hartelijk woord van dank aan 
iedereen die er aan heeft bijgedragen dat 
dit ook het afgelopen jaar weer mogelijk 
was. Het seizoen, in aangepaste vorm, zit 
erop en we kunnen ons voorbereiden op een 
nieuwe seizoenstart. De voorbereidingen zijn 
getroffen en we zijn er klaar voor. 

Op diverse plekken kunnen we echter ook 
nog versterking gebruiken. U hebt de oproep 
inzake wedstrijdsecretariaat en scheidsrech-
terscoordinatie op de website kunnen zien. 
Van harte aanbevolen en van harte welkom 
alvast!

Er liggen de nodige plannen klaar om volgend 
seizoen verder te verwezenlijken. Alvast een 
hartelijk dank aan iedereen die zich de afge-
lopen periode achter de schermen beschik-
baar heeft gesteld mee te helpen en/of te 
denken. In de volgende nieuwbrief/-brieven 
zal ik jullie hierover nader berichten.  

TOT SLOT
Het lijkt er op dat we met elkaar een lastige 
periode achter ons kunnen laten. We kijken 
uit naar weer een ‘normaal’ seizoen. Laten 
we het komende seizoen, zoals het er nu  
naar uitziet, vooral koesteren dat we er weer 
met elkaar mogen zijn. Samen de schouders 
eronder en positief vooruit! 
Voor nu wens ik jullie allemaal alvast een hele 
fijne vakantieperiode en hopelijk zien we 
elkaar weer snel terug bij DETO!

Derby Krommendijk, Voorzitter DETO

Realisatie opmaak: RCTM reclamebureau

Derby Krommendijk
Voorzitter
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VAN DE TC SENIOREN

Onder normale omstandigheden zouden 
we met DETO 1 midden in de nacompe-
titie zitten. Dat was tenminste de afgelopen 
normale voetbalseizoenen de “standaard”. 
Inmiddels hebben we twee seizoenen achter 
de rug waarvan we hopen dat we er alleen 
nog maar op hoeven terug te kijken. 

De technische commissie heeft komend 
seizoen er in zeker zin alweer op zitten. Niet 
helemaal waar natuurlijk, maar het samen-
stellen van de selecties voor het komend 
seizoen vraagt nogal wat energie. Het is wel 
duidelijk dat we – zo het nu lijkt – een goede 
uitgangspositie hebben gecreëerd voor de 
korte en lange termijn.

Afgelopen seizoen hebben we weer nauw 
samengewerkt met de jeugd TC in het kader 
van opleiden en ontwikkelen van onze jeugd-
spelers voor het hoogste niveau binnen de 
club.  Dit heeft ertoe geleid dat we komend 
seizoen een viertal jeugdspelers hebben 
toegevoegd aan de eerste selectie. Onder 
leiding van Hennie in ’t Hof hebben deze 
spelers de afgelopen maanden al meege-
traind en hebben dus al kunnen wennen 
aan het niveau en de selectie voor komend 
seizoen,  die inmidels al een paar keer heeft 
samen getraind. 

Dit zijn de eerste resultaten van het nieuwe 
opleiden waar in 2015 een start mee is 
gemaakt en waarbij onder andere Michel 
Jansen een belangrijke aanjager is geweest. In 
zekere zin lopen we daarmee wat voor op het 
beleidsplan, omdat deze spelers al vervroegd 
kunnen overgaan en de hele 

DETO 2 geldt in feite als sluitstuk van de jeugd-
opleiding. In dit team staat net als in de jeugd 
opleiden en ontwikkelen voorop. Trainen, 
de basisopstelling, speelwijze; het staat alle-
maal in het teken van opleiden en ontwik-
kelen. Dat wil niet zeggen dat resultaten er 
niet toedoen, integendeel! Maar het halen 
van het resultaten is onderdeel van opleiden 
en ontwikkelen, de stand op de ranglijst - om 
maar    eens wat te noemen - komt daarmee 
in een ander licht te staan. 

Op de website heeft u kunnen lezen dat we 
Hans Bossink bereid hebben gevonden om 
coach te worden van DETO 2. We mogen 
ons gelukkig prijzen dat een trainer van zijn 
kaliber zich gaat focussen op de ontwikkeling 
van onze jeugdspelers. 

Over de samenstelling van de eerste selectie 
en der staf van de tweede selectie hebben we 
u al via de website en social media geïnfor-
meerd. We zien wat dat betreft het komend 
seizoen met vertrouwen tegemoet.
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DETO 3 wordt komend seizoen opnieuw 
getraind door Rick van de Belt. Dit team met 
een mix van ervaring en jong talent zal net als 
de afgelopen jaren een goede plek zijn voor 
jeugdspelers om de stap van jeugd naar seni-
oren goed te kunnen en maken en mogelijk 
door te groeien naar hoger niveau.

Voor wat betreft de lagere elftallen kunnen 
we stellen dat we daar een gestage groei 
zien. Ook hier is in nauw overleg met de 
jeugd TC de indeling zo goed als rond en 
mogen we DETO 10 verwelkomen! Het is 
alweer een tijdje geleden dat we 10 senioren 

teams hadden en vor de langere termijn lijkt 
het erop dat de groei er nog niet uit is. 

Al met al is er alle reden om reikhalzend uit te 
zien naar een nieuw en normaal voetbalsei-
zoen, waarbij we weer competitiewedstrijden 
kunnen spelen voor publiek en na afloop de 
in de kantine kunnen vaststellen wat er de 
komende week beter moet.

Tot volgend seizoen!

TC Senioren

We hebben al eerder stilgestaan bij der samenstelling van de eerste 
selectie. Een aantal spelers gaan ons verlaten. Er is één speler die hierbij 
nog specifiek genoemd moet worden. Wybe Kram heeft besloten na 12 
seizoenen te stoppen bij DETO 1. Hij komt daarmee in een illuster rijtje 
te staan van spelers die ook op het allerhoogste amateurniveau hebben 
gevoetbald bij DETO zoals bijvoorbeeld Bennie (van de Buuje) Webbink, 
Jan (Boud) Webbink, Hans Groot, Bert Prijs, Anne Kuper en Wicher Ekkel 
om er een paar te noemen. Een DETO – icoon, onbetwist aanvoerder, 
stond voor zijn team, no nonsens, nooit verzaken, altijd basis, bij hoge 
uitzondering geblesseerd en “opstaan” als het team het nodig had. Hij 
zal een afscheid krijgen dat past bij een speler van zijn statuur. 
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JEUGD

We gaan richting afsluiting van een heel 
bijzonder seizoen. Begin van dit seizoen zijn 
een paar wedstrijden in competitieverband 
gespeeld, daarna zijn vanaf het najaar alleen 
maar onderlinge wedstrijden gespeeld. Nu 
--wat onverwachts-- sluiten we toch af met vier 
wedstrijden in een semi-competitie genaamd 
de KNVB-Regiocup. Hoewel half mei de knop 
al was omgezet en het seizoen afgesloten 
leek, gaat DETO toch met al haar jeugdteams 
deelnemen in de 2020/2021-samenstelling. 
De spelers én trainers kijken er naar uit, einde-
lijk weer voetballen tegen andere teams!
Deze periode is altijd een rare mix van afsluiten 
van huidig seizoen en volop bezig zijn met het 
nieuwe seizoen al.
Toch is het goed nog even terug te blikken 
op dit bijzondere seizoen. Zoals in de vorige 
nieuwsbrief al gezegd, heeft ondanks corona, 
de jeugd vanaf de lock down in oktober 
volledig door gevoetbald bij DETO. Dat voelt 

als een vanzelfsprekendheid, maar is het niet. 
Elke training kon doorgaan: elk team traint 
2x in de week en onze selectieteams 3x in de 
week. Standaard elke zaterdag was er een 
activiteit zoals een onderling toernooi, een 
onderlinge wedstrijd of een keer een afwisse-
ling met bijvoorbeeld een bootcamp. Compli-
ment voor de spelers voor hun fanatisme. 
Groter compliment voor al die vrijwilligers die 
het mogelijk hebben gemaakt, met als eerste 
natuurlijk een bedankje aan de trainers. Dat 
de jeugd lekker door kon blijven sporten, is 
vooral mogelijk gemaakt door hen. Daarnaast 
is ook duidelijk, hoeveel mensen nog meer 
bezig zijn om een bal te kunnen laten rollen: 
de complex- en terreinbeheerders, toezicht-
houders, kleding- en materiaalmannen, plan-
ners, coördinatoren, leiders en natuurlijk ook 
onze scheidsrechters! Met de fotografen 
hebben wij afgelopen seizoen voor de belang-
stellenden de verrichtingen proberen vast te 
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speelsters omhoog halen. Het regioplan van 
de Academie is gericht op meer talenten te 
trainen in de regio zelf. Oefenstof wordt met 
de trainers gedeeld zodat het algehele niveau 
voor alle trainers en spelers omhoog gaat. 
Vanuit DETO zal een trainer en een scout 
aangewezen worden voor die samenwerking.
Naast deze nieuwe impuls, worden de trai-
ners ook verder opgeleid. Een aantal trainers 
hebben zich inmiddels ingeschreven voor 
de UEFA B en UEFA C Youth cursus en gaan 
mooie stappen maken in het trainersvak.  
Komend seizoen zal de aandacht ook liggen 
bij het werven en (verder) opleiden van 
scheidsrechters. Het afgelopen seizoen is 
een goede start gemaakt hierin en dat wordt 
komend seizoen verder uitgebouwd.
Waar we allemaal naar uit kijken, is dat de 
maatregelen verder versoepelen en onze 
jeugd straks weer kan voetballen voor publiek. 
Ouders, grootouders en vrienden langs de 
lijn, samen voetbal kijken. Samen wat drinken 
in de kantine na afloop. Graag tot bij DETO 
onder die omstandigheden!

Henrique Vossebeld

leggen en hopelijk heeft iedereen via website 
en social media mee kunnen genieten. 
Vanaf half mei zijn we ons al gaan richten op 
komend seizoen. Er wordt getraind in nieuwe 
trainingsgroepen en de voorlopige teaminde-
ling voor volgend seizoen is bekend. Bijzonder 
is dat al onze JO19-spelers, ondanks dat de 
maatregelen juist hen wel troffen en zij vaak 
niet mochten trainen of wedstrijden spelen, 
hun voetbalschoenen niet weg hebben 
gegooid. Veel stromen door naar de senioren, 
verdeeld over een aantal teams. Hoe mooi 
te melden dat veel JO19-spelers samen het 
nieuwe DETO 10 gaan vormen!  Naast door-
stroom naar senioren, hebben we gelukkig 
ook heel veel nieuwe leden mogen verwel-
komen afgelopen seizoen! Veel jongens en 
meisjes trainen al mee en gaan vanaf nu de 
charmes van ‘echte’ wedstrijden ervaren. 
In seizoen 2021/22 wordt de samenwer-
king gestart met de FC Twente Heracles 
Academie (de jeugdopleiding van deze twee 
clubs). Ook worden mogelijkheden met het 
Talententeam Reggestreek (voor talenten 
van MO12 t/m MO16) verkend. Beide initia-
tieven zal het niveau van trainers, spelers en 
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Op maandag 26 april werd een vriendin-
nentraining georganiseerd voor de meiden 
van DETO die in gemengde teams spelen. 
Een mooie gelegenheid om een keer samen 
te kunnen trainen. Ook mocht iedereen 
een vriendin meenemen en dat vormde een 
gezellig groep samen. De meiden beleefden 
onder leiding van Sanne Schepers en Jessica 
Torny een leuke en leerzame voetbalavond.
In navolging op dit succes is op zaterdag 8 
mei een voetbalclinic georganiseerd door 
DETO VR1. Zowel leden als niet-leden (van 
9 t/m 12 jaar) waren hiervoor uitgenodigd. 
Een groep van 25 meiden nam vol enthousi-
asme deel aan de voetbalochtend. Naast de 
verschillende spelvormen gingen de meiden 
de strijd met elkaar aan bij de snelheidsmeter. 

VROUWEN VOETBAL

Puck, Lian, Carlijn en Saar gingen er met 
de prijzen vandoor. Zij hadden namelijk het 
hardste schot in hun leeftijdscategorie.
Wij kijken terug op twee zeer geslaagde 
activiteiten. Een aantal niet-leden waren zo 
enthousiast dat ze meteen blijven meetrainen 
de komende tijd. Wil jij (of je vriendin, 
nichtje of buurmeisje) ook graag een keer 
meetrainen? Laat het ons dan weten via vrou-
wenvoetbal@deto.nl.
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Wat een wederom bijzonder Corona-dus-
geen-voetbal-seizoen is het weer geworden. 
We maken allemaal mee hoe dit voor onze 
eigen omgeving en onszelf is, niet kunnen 
doen wat je graag doet.. in dit geval, voet-
ballen!! Zeker ook voor de spelersgroep van 
het G- voetbal Twenterand is dit een enorm 
gemis. Waar velen van onze G-doelgroep bij 
structuur en regelmaat is gebaat, dat geeft 
houvast én in contact zijn met anderen én 
activering, viel dit grotendeels weg. Stel je dat 
eens voor.. 
Sinds dit seizoen heb ik het coördinatiestokje 
van John overgenomen. Onvoorstelbaar veel 
goede en leuke reacties van (club)mensen 
hierover mogen ontvangen, dank nogmaals! 
En hehe… gelukkig kan er sinds enige tijd 
weer worden getraind, fantastisch, YES! 
Heerlijk om de rode gezichten en de gezellig-
heid op de vrijdagavonden te ervaren. 
De spelers vinden het sámen voetballen 
zo leuk en ook ‘makkelijk’; het begrijpen 
van elkaar zonder veel woorden te hoeven 
wisselen. Het is zo veel meer dan enkel een 
beetje tegen de bal trappen. “Wat voetballen 
zo fantastisch maakt is vooral dat we het zo 
goed met elkaar kunnen vinden, hierdoor 
kom ik elke week opnieuw met veel plezier 
naar de trainingen. Ik hoop dat we volgend 
seizoen ook weer wedstrijden gaan spelen!” 
De woorden van een enthousiaste speler die 
al 40 jaar veel plezier haalt uit het voetballen.

Er is de laatste tijd regelmatig contact geweest 
met spelers, vrijwilligers vanuit DOS ’37 en 
(mogelijke) nieuwe spelers voor een kennis-
making en in gezamenlijkheid met ouders/
verzorgers vormgeven van een passend plan 
voor hem/haar. Één van de laatste nieuwe 
spelers kwam de eerste keer even langs om 
kennis te maken; dit zijn afspraken van maxi-

G- VOETBAL TWENTERAND: WAAR IS ONS DRAAGVLAK 
BINNEN DE CLUB? HELP JE ONS MEE? LET’S GO!

maal een half uurtje, de speler kwam zich 
voorstellen met een ouder en heeft vervol-
gens vol overgave de gehele training mee 
gedaan! In spijkerbroek en sportschoenen in 
de stromende regen (!), echt geweldig om het 
plezier te zien vanaf het allereerste begin.
Alleen, waar zijn de vrijwilligers vanuit onze 
eigen club? “Als er een team is met vrijwil-
ligers die verschillende taken zouden willen 
en/of kunnen doen, maakt het een hele vrij-
blijvende bezigheid. Hoe meer vrijwilligers 
er in het team zitten, hoe minder groot de 
verplichting is.” Aldus één van de vrijwilligers 
die de trainingen verzorgt. 
Want vrijwilligers, beste lezers, heb ik nodig 
om het G-voetbal echt de aandacht te kunnen 
gaan geven en letterlijk te kunnen gaan coör-
dineren. 

Met deze nieuwsbrief wil ik graag de verdiende 
aandacht werven voor het G-voetbal team: 
laat dit echt bestaansrecht geven en houden 
door met elkaar draagvlak te creëren en ook 
deze toppers de voetbalkunsten binnen een 
prachtige sociale omgeving mét elkaar te 
ontwikkelen! 
Kortom, lijkt het jou wat om (laag) frequent 
een training te verzorgen? Een keer mee te 
gaan naar een wedstrijd en de chauffeurspet 
te dragen? Een keer die rode koppen op het 
veld van een ferme ‘zet ‘m op!’, schouder-
klop, ranja en aandacht te voorzien?  Een spel-
activiteit te verzorgen? Meld je aan! Samen 
met jou en de anderen kijk ik naar wensen en 
mogelijkheden en maken we het zo passend 
mogelijk. 

Alleen samen is dit haalbaar; help je vereni-
ging, clubgenoten en medemensen voort!

Mark Koetsier
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Ik ben Jacco Nijhuis (42). Voor de mensen die 
mij nog niet kennen. Ik voetbal al sinds mijn 
7e bij DETO en heb het als speler ook nog tot 
het eerste elftal geschopt. Nu voetbal ik nog in 
het 5e elftal en ben daarnaast alweer enkele 
jaren actief als jeugdtrainer van de teams van 
mijn beide dochters. Toen Koen Fleer (Hoofd 
Jeugd Opleiding) en Henrique Vossebeld 
(jeugd voorzitter) mij vroegen als TC lid voor 
de jeugd, onderbouw, heb ik ook die taak op 
mij genomen omdat ik me betrokken voel bij 
mijn club.
Als ik bij DETO om mij heen kijk dan zie ik 
de vereniging bloeien. We zitten alweer op 
10 seniorenteams bij de mannen volgend 
seizoen, we hebben een aantal meiden en 
dames teams en bij de jeugd zijn we de afge-
lopen jaren flink gegroeid met het aantal 
jeugdleden. In de Corona periode hebben wij 
als trainers en coördinatoren de schwung erin 
geprobeerd te houden door het organiseren 
van allerlei onderlinge wedstijden en clinics 
voor de jeugd. Dat is aardig gelukt volgens 
mij. Gelukkig is er nog een toetje in de vorm 
van de Regiocup voor de jeugd. Eindelijk weer 
tegen teams van andere verenigingen voet-
ballen, hoe fijn is dat!
Inmiddels zijn wij druk bezig om de teaminde-
lingen voor volgend seizoen rond te maken. 
Dat is een hele puzzel kan ik je vertellen. Een 
vaak nog grotere puzzel is het vinden van trai-
ners voor de jeugdteams. Op dit moment is 
dat voor volgend seizoen nog niet voor alle 
teams gelukt. Er zijn nog een aantal trainers-
vacatures.
Kijkend naar de trainers bij de jeugd dan zie ik 
daar een hele grote groep welwillende ouders 
met voetbalachtergrond die hun steentje 
bijdragen en ook wel een aantal jonge gasten/
meiden. Maar over het algemeen is het aantal 
jeugdtrainers in de categorie 17-25 jaar bij 
DETO zwaar ondervertegenwoordigd. Vaak 
hoor ik mensen die ik benader zeggen dat ze 

OPROEP AAN ONZE LEDEN

te druk zijn met school, werk of omdat ze zelf 
nog voetballen. Oké niet iedereen is hetzelfde 
maar even ter vergelijking. Ik stond al op mijn 
17e een team te trainen en heb dat tot mijn 
25e volgehouden. Ondertussen was ik speler 
van het eerste elftal, rondde ik mijn VWO af 
en behaalde mijn Bachelor aan het Saxion. 
Uit het training geven haalde ik veel plezier 
en de teams die ik trainde stonden zaterdags 
middags langs de lijn om mij aan te moedigen 
tijdens mijn eigen wedstrijd. Natuurlijk kost 
het tijd, maar waar een wil is is een weg en 
het levert je ook heel veel positieve energie 
op. Want een vereniging die bloeit en waar 
je zelf je steentje aan bijdraagt voelt als een 
warm bad. Wij kennen geen bardiensten voor 
de leden zoals bij bijvoorbeeld de tennis, maar 
ik vind het een morele verplichting aan je club 
om iets terug te doen. Al help je op woensdag 
of zaterdagochtend bij de DETO mini’s. We 
doen het met elkaar en voor elkaar!
Ben jij die speler uit de jeugd bovenbouw 
of senioren die zich door dit bericht aange-
sproken voelt, spreek me dan aan bij DETO of 
laat Koen, Henrique of je eigen trainer weten 
dat je graag je steentje bij wilt dragen.

FORZA DETO!
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75
In 2023 bestaat DETO 75 jaar. Om dit feit niet 
onopgemerkt voorbij te laten gaan zijn een 
aantal DETO vrijwilligers al sinds 2020 bezig 
om invulling te gaan geven aan dit jubileum-
jaar. De jubileumcommissie, bestaande uit 
Herman Hulsegge, Hans Jaspers Faijer, John 
van Mil en Arjan Goosselink zijn momenteel 
volop bezig met de voorbereidingen voor een 
jubileumboek “DETO 75 jaar” en met een 
concept programma voor 2023.  Het jubile-
umboek zal naast de historische feiten een 
beeld geven van DETO door de jaren heen 
met input van vele DETO mensen die een 
doorsnede vormen van de club. Dat is ook 
precies wat DETO al 75 jaar doet: mensen 
verbinden.  Aan deze mensen zijn dezelfde 
vragen voorgelegd zodat er vanuit vele invals-
hoeken diverse anekdotes, personen en 
historische feiten op tafel zullen komen. Dit 

NIEUWS VAN DE JUBILEUMCOMMISSIE

gekoppeld aan de historie van 1948 tot 2023 
zal een uniek boek en inkijkje moeten gaan 
opleveren in onze 75-jarige vereniging. 
Voor wat betreft de invulling van het jubile-
umjaar staan DETO-breed al diverse activi-
teiten gepland waarbij het programma uiter-
aard nog niet definitief is vastgesteld. De 
commissie wil en kan dit niet allemaal alleen 
organiseren en houdt daarom op  donderdag 
8 juli a.s. een kick-off presentatie in de kantine. 
Aangezien uiteraard alle DETO onderdelen bij 
het jubileumjaar worden betrokken en er voor 
iedereen activiteiten zijn, is het belangrijk dat 
er ook uit alle geledingen mensen helpen met 
dit jubileumjaar. Het kan daarom zijn dat u op 
korte termijn een uitnodiging krijgt om  deze 
8e juli aanwezig te zijn bij de presentatie. We 
houden u in beeld !
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BESTUURSWISSELING
Het bestuur van de BCD heeft het afge-
lopen seizoen een aantal wijzigingen onder-
gaan. Voorzitter Ton Plegt heeft na ruim 10 
jaar voorzitter te zijn geweest van de BCD de 
hamer overgedragen aan Derby Krommendijk, 
die nu twee hamers heeft en hierdoor “het 
gezicht naar buiten” is voor onze vereniging 
en richting onze sponsoren. Gelukkig blijven 
we Ton Plegt wel ontmoeten op ons sportpark 
want Plegt Bouw blijft DETO financieel onder-
steunen. Tegelijkertijd met Ton Plegt heeft 
ook penningmeester Corné van het Laar  het 
BCD bestuur verlaten na ruim 21 jaar trouwe 
dienst en inzet. Zijn opvolger is geen onbe-
kende, want oud-voorzitter Arjan Goosselink 
is bereid gevonden om de penningen van de 
BCD te gaan beheren, in samenwerking met 
penningmeester van DETO Erik Eshuis. Ook 
Margret Ticheler heeft afscheid genomen als 
bestuurslid van de stichting na ruim drie jaar 
deel te hebben uitgemaakt van het bestuur. 
Ook Margret blijft middels haar werkgever 
“De Toren van Twenterand” DETO financieel 
een warm hart toedragen en zullen we zeker 
ook weer ontmoeten in onze BCD ruimte. 
De BCD bedankt Ton, Corné en Margret 
voor hun grote inzet voor de BCD en DETO 
in de achterliggende jaren. Het BCD bestuur 
bestaat nu uit: Derby Krommendijk, Renate 
Eggengoor, Arjan Goosselink, Han Eshuis, Gijs 
Hagedoorn en Richard Steunenberg.

RONDJE LANGS DE BCD LEDEN
In de achterliggende maanden april en mei 
zijn alle BCD leden met een bezoekje vereerd 
waarbij hen een klein presentje werd over-
handigd in de vorm van een pakketje met 
lekkernijen van Ed’s Kaashuis als gebaar van 
dank voor hun trouwe financiële steun aan 
DETO in de achterliggende corona tijden. 
Tijdens deze bezoeken is ook van gedachten 
gewisseld met de leden over hun wensen en 

NIEUWS VAN DE BUSINESSCLUB DETO (BCD)

gedachten en eventuele te verbeteren zaken 
richting komend seizoen met betrekking tot 
activiteiten en bezoeken van de BCD ruimte 
op zaterdagen tijdens thuiswedstrijden van 
ons eerste elftal. Al met al een mooi rondje 
langs de spreekwoordelijke velden dat zowel 
door de BCD leden als DETO werd gewaar-
deerd.

“HAPPEN EN TRAPPEN” OP 25 JUNI
Vanwege de wens van velen om in het lopende 
seizoen nog “iets” te organiseren, gaat de 
BCD met haar leden op vrijdagmiddag 25 juni 
a.s. “Happen en Trappen”. Het is de bedoe-
ling dat de BCD leden vanaf DETO per fiets 
een viertal locaties zullen bezoeken op bedrij-
venterrein Oosterweilanden waar evenzovele 
bedrijven/instanties een korte presentatie 
zullen houden in de open lucht. Na afloop is 
er uiteraard binnen de dan geldende corona 
regels volop gelegenheid bij DETO voor een 
hapje eten en een drankje. En nu nog hopen 
op mooi weer!
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Aalderink Slagerij VRIEZENVEEN

Abbink Aardappelen**  VRIEZENVEEN

AK Schoonmaakbedrijf   VROOMSHOOP

Almi Machinefabriek VRIEZENVEEN

ALV Lease VRIEZENVEEN

AS Paint VRIEZENVEEN

Baan Autobedrijf HENGELO

BCT architecten, ingenieurs en adviseurs **  ENSCHEDE

Bebo Parket *** VRIEZENVEEN 

Bilanx Accountants & Adviseurs ALMELO

Bloemendal Assurantiën DEN HAM

Bramer Aannemersbedrijf VRIEZENVEEN

BR Flex Twente VRIEZENVEEN

COOP Supermarkt VRIEZENVEEN

Eshuis Accountants en Belastingadviseurs ALMELO

De Toren van Twenterand HARDENBERG

Dekker Aan-en Verbouw VRIEZENVEEN

Falco VRIEZENVEEN

Gelepollen  GEESTEREN

Van der Goot De echte Bakker VRIEZENVEEN

Grolsch ENSCHEDE

H & L Verhuur VRIEZENVEEN

Huisman Groep VROOMSHOOP

De Jong en Laan Accountants * VRIEZENVEEN

De Klok dranken ENSCHEDE

Kroon Oil ALMELO

Lamers Natuursteen Industrie Almelo ALMELO

Leemans Transportbedrijf ** VRIEZENVEEN

Löwik Meubelen  VRIEZENVEEN

Magazijnplein.nl ALMELO

Marquette Detachering ** ALMELO

MD Stoffering VRIEZENVEEN

Meesterkeukens  VRIEZENVEEN

Morrenhof-Jansen installatiebedrijven VRIEZENVEEN

Muta Almelo ALMELO

Nijwa Groep ** RIJSSEN

Plegt Bouwgroep ** OOTMARSUM

PMA Schilders VRIEZENVEEN

Raab Karcher ** VRIEZENVEEN

Rabobank Noord en West Twente ALMELO

RCTM Reclamebureau RIJSSEN

Riwald Corporate Branding ALMELO

Schepers Tours WESTERHAAR

Schmidt Autobedrijf VRIEZENVEEN

Slijkhuis Schilderwerken VRIEZENVEEN 

Solitas Projectstoffering RIJSSEN

Smelt Kappers VRIEZENVEEN

Stefan Schipper Fotografie VRIEZENVEEN

Supportersvereniging DETO VRIEZENVEEN

THP Projecten * VRIEZENVEEN

TRTC Telecomcenter VRIEZENVEEN

Wardenburg Beveiliging & Telecom ALMELO

Webbink Bouwbedrijf VRIEZENVEEN

Webprodie WIERDEN

WEFO Projecten VRIEZENVEEN

Wigger Van het Laar Gerechtsdeurwaarders ALMELO

Witte van Moort Metaalwarenindustrie**  VRIEZENVEEN

Zwak Schilders VRIEZENVEEN
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Bestuur

Derby Krommendijk 
Voorzitter
T: +49 1638593705
voorzitter@deto.nl

Erik Eshuis
Penningmeester
penningmeester@deto.nl

John van Mil
Secretaris
T: 0546 561532
secretaris@deto.nl

Jessica Torny 
Bestuurslid
vrouwenvoetbal
T: 06 42151183

Henrique Vossebeld
Jeugdvoorzitter
jeugd@deto.nl

Huib Eshuis
Bestuurslid
technische zaken en 
accommodatie
T: 06 12727386

Colofon:  
De Nieuwsbrief DETO Vriezenveen 
wordt als PDF-bestand geplaatst op  
de website www.deto.nl 
Verantwoordelijk uitgever: 
Communicatie Commissie  
DETO Twenterand   
Bijdragen, reacties en fotomateriaal kan 
gestuurd worden naar: info@DETO.nl
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Clubgegevens
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DETO Twenterand  
 
Adres Schout Doddestraat 48 
 7671 GT Vriezenveen  
Correspondentieadres Postbus 80
 7670 AB Vriezenveen 
Telefoon 0546-561877 
Internetsite www.deto.nl 
E-mail info@deto.nl
Aantal leden 850
Sportpark Het Midden
Capaciteit 3.500
Optichtingsdatum 1 juli 1948
Hoofdsponsor Beboparket

Stersponsoren


